



Generalforsamling – Reerslev Landsbylav 16. juni 2021

1. Valg af dirigent.

Jesper Boesen blev valgt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Valg af referent og stemmetællere.

Jesper Boesen blev valgt til referent og Tommy og Kamma meldte sig som stemmetællere.

3. Bestyrelsens beretning

Det har været et mærkeligt år. Vi nåede lige at holde generalforsamling og holdt så et bestyrelsesmøde. Ogderpå blev landet nedlukket pga. corona. Betyrelsen har holdt 9 møder i løbet af året – de fleste online.

Mange planer har ikke kunnet lade sig gøre pga. corona. Vi havde en plan om at skaffe flere medlemmer, men måtte opgive personlige henvendelser. Der blev dog delt flyers ud i Reerslev og omegn.

Der er kommet flagholdere til byen, hvor der nu kan flages på festdage.

Vi har også arbejdet med at få adgang til sti ved Vævervænget, men det er ikke lykkedes endnu.

Landsbylavet har deltaget i to borgermøder om busser. Det ene handlede om busser, hvor det var ønsket at sammelægge de to busruter i Buerup og Reerslev. I stedet blev det foreslået at nedlægge nogle afgang i ydertimerne. Det andet borgermøde handlede om busplan for 2022 og der skete der ikke noget nyt i forhold til vores busser.

Der har været et samarbejde med de 5 landsbyer om Tissø, der er dog ikke sket meget i den sammenhæng under nedlukningen.

Byens blomsterkummer er blevet vedligeholdt af Bodil, hvilket formanden takkede for.

Vi måtte aflyse grundlovsdag men kunne afholde Skt. Hans med deltagelse af op til 50 deltagere.

Høstfesten blev aflyst og Juletræstænding blev aflyst, men juletræet blev alligevel sat op og lyste i hele december. Der blev så til gengæld afholdt genåbningsfest, med tryl, fest og musik. Der har også været afholdt grundlovsfest, hvor der var et relativt lille deltagerantal.

Der har været gang i en undergruppe, der har sat gadekæret i stand, hvor det er blevet ryddet og der er sået græs rundt om kæret. Når frøerne er klækket vil der blive rensset for andemad. Resten af arbejdet omkring gadekæret kræver tilladelse fra kommunen og den er endnu ikke kommet, så vi kan komme videre.

Vi har brugt meget tid på lys, fiber og fortove. Det startede i marts 2020, hvor vi talte med en fra kommunen, der oplyste at arbejdet skulle ordnes i løbet af foråret. Fibia valgte at udskyde projektet for at undgå, at internettet skulle gå ned, mens folk arbejdede hjemmefra under corona. Så kom der et aggressivt brev, der ville koste halvdelen af byens hækkeliv. Til sidst fik vi dog lov til at gå med rundt og placere lygtepæle og det endte også med, at hækkene ikke skulle rives op. Hen under vinteren fik de gravet noget og fortovene er fjernet. Kommunen meldte så ud, at de ikke ville lægge nye fortove, men det er så kommet på plads igen. Grunden til at det hele bliver forsinket er, at entreprenøren fra Fibia konstant er ude og løse akutte problemer andre steder. Kommunen har så lagt pres på Fibia og har forlangt, at de skal være færdige slutningen af juni. Det er dog også uklart om fortovene også skal være færdige.

Bemærkninger:

- Beboere på Hestehaven kan oplyse at Fibia ikke ved, at der er fiber i Hestehaven, men nogle af beboerne betaler dog for at have det – til Fibia.
- Kongstedvej har de samme udfordringer.
- Der var ros for istandsættelsen af gadekæret.

- Det blev oplyst, at i stedet for shelters vil vi forsøge at få lavet et petanque-anlæg ved gadekæret.

Beslutning: Beretningen blev enstemmigt godkendt.

4. Fremlæggelse af regnskab

Regnskabet afspejler et år med lav aktivitet og giver et overskud på 291,89 kr.

Beslutning: Regnskabet blev enstemmigt godkendt.

5. Fastsættelse af kontingent

Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 100 kr. pr. husstand.

Beslutning: Godkendt.

6. Behandling af indkomne forslag

Der var ingen indkomne forslag

7. Valg af bestyrelse og suppleanter

Følgende blev valgt til bestyrelsen for 2 år:

Kasper Telling

Henrik Kaas

Jesper Boesen

Marianne Storm

8. Valg af revisorer og suppleanter

Suppleanter: Det var ikke muligt at finde en suppleant.

Revisorer: Ole Hansen og Hans Arne Nielsen blev valgt

9. Eventuelt

Henrik K vil forsøge at oprette en lille petanqueklub under lavet.

Jesper synes, at vi bliver glemt og mener at Landsbylavet skal ud og gøre kommunen opmærksom på, at vi bliver forsømt. Marianne Hasselris synes, at vi skal gå sammen med Buerup.

Henrik fortæller, at De 5 Landsbyer vil lave et fælles vælgermøde.

Vi talte om, hvad skolen kunne bruges til. Det blev overvejet, om der kunne laves en park. Desuden talte vi om skolens betydning for børnehaven og børnehavens betydning for byen.

Mødet sluttede i god ro og orden.